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Assistents 
 
President: 
 
Diego Gómez 
 
Presidents o representants 
legalment autoritzats de les 
associacions: 
 
Alicia Sierra 
Àrea comercial Av. Sants Patrons i 
adjacents 
 
Ana Giner 
Àrea comercial zona Centre 
 
Marisa Martínez 
Associació empresarial d'Alzira 
 
Victoria Palomares 
Àrea comercial  Parc Pere Crespí 
 
Francisco Gómez 
Àrea comercial Pérez Galdós 
 
Bernat Iborra 
 Àrea Dtor. Ferran 
 
Representant equip govern 
Xavi Perez 
 
Representant de l'oposició: 
Luisa Castells 
 
Ricardo Belda, regidor de l'oposició, 
convidat a escoltar la reunió. 
 
Secretària 
Carmen Herrero. 
 
Assistent Álvaro Muñoz 
Empresa Weblidera 
 

 
 

ACTA Nº 05/20.- CONSELL ASSESSOR DE COMERÇ 
13 de maig de 2020 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sent  les 15.30 h, i reunits de forma telemàtica, a 
través de vídeo conferència, del dia dalt indicat, 
es reunixen al marge les persones nomenades al 
marge, components del Consell Assessor de 
Comerç, constituït a l'empar d'allò que establixen 
els Estatuts que li són propis, en virtut de la seua 
ratificació en la sessió plenària celebrada el dia 
trenta-u de març de dos mil quatre, tot allò amb 
l'objecte de tractar: 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 
 

1. Aprovació acta anterior (5 de maig) 

2. Plataforma venda online “Alzira es    

comercio” “Alzira és comerç” 

3. Despatx extraordinari.  

4. Precs i preguntes. 

5. Precs i preguntes. 
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1º.- APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR (Sessió de 5 de maig de 2020) 

L’acta de la sessió de 5 de maig de 2020 queda aprovada per unanimitat. 

 
2º.-PLATAFORMA DE VENDA EN LÍNEA “ALZIRA ES COMERCIO-ALZIRA ÉS 
COMERÇ 

El Sr. President obri la sessió informant que quant a la plataforma de venda en línia, en 
primera instància, es durà a terme el projecte amb l'empresa Weblidera per a un període de 
4 mesos prorrogable fins a un any. 

Explica que l'Ajuntament es faria càrrec dels 37. 000 euros del període inicial, sent l'import 
total de 95.000 euros. D'estes despeses, algunes ja no es repetirien a l'any següent, com la 
creació de la plataforma. 

Quedaria pendent el pagament “per clic” que ascendeix a 5.000 euros, es considera una 
partida molt important perquè és la que donarà publicitat als comerços perquè s'efectuen 
compres. Durant els quatre primers mesos ho cobrirà l'Ajuntament, a partir del 4ºmes els 
comerços hauran d'aportar 50 euros al mes. 

Intervé la Sra. Victoria Palomares per a indicar que hi ha diverses qüestions que no veu 
clares. Pensa que es disposen de mitjans per a preguntar a la totalitat dels comerços i que 
decidisquen per ells mateixos. La seua proposta és fer una enquesta per a anar amb 
seguretat, i que així tots els dubtes queden resoltes. 

El Sr. Belda diu que són molts dubtes, proposa que siga Álvaro Muñoz qui presente a tots 
els comerços la plataforma, per a això s'hauria de convocar a tots a una reunió.  

El Sr. President sol·licita el compromís dels comerços a través de les àrees representades 
en este mateix consell, de no tindre'l, el projecte no es durà a terme. 

Álvaro Muñoz intervé per a comentar que l'Ajuntament de Vinaròs està interessat, i els 
comerços estan disposats a pagar, no obstant això ell ha decidit donar prioritat a Alzira, 
amb la condició de guanyar en notorietat en els mitjans de comunicació com el primer 
Ajuntament a dur a terme un projecte d'esta envergadura. 

La Sra. Palomares opina que el problema no és pagar els 50 euros si no que passarà una 
vegada haja passat els quatre primers mesos i amb posterioritat quan passe l'any. 

El Sr. President respon que no es descarta la possibilitat que l'Ajuntament, si el sistema 
funciona, poguera continuar finançant-lo per més temps. 

EL Sr. Belda intervé per a comentar que és defensor del comerç en línia, com ja he 
manifestat en altres ocasions, i que en la seua opinió si no agafen esta opció el comerç el 
tindrà molt difícil. Proposa que siga el Sr. Muñoz la persona que responga als dubtes que 
es vagen plantejant. 
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 La Sra. Giner comenta que en la seua àrea ningú contesta en el grup de Whatsapp que 
tenen a esta qüestió, considera que els preocupen més les ajudes que la compra online. Li 
preocupa que no funcione, si l'Ajuntament gasta 90.000 euros en este projecte i ells 
l'aproven en el Consell i finalment no té èxit, la responsabilitat caurà sobre ells. 

Intervé el representant de l'àrea Dr. Ferrán, el Sr. Bernat Iborra per a comentar que amb el 
repartiment a domicili no estan d'acord. Pregunta també si l'empresa Weblidera està a 
Alzira o a Llombai i demana que responga on paga els seus impostos, perquè té entés que 
és a Llombai. 

El Sr. Iborra demana també explicacions al Sr. President sobre les subvencions de 
l'Ajuntament als autònoms i la compatibilitat de les mateixes. 

La Sra. Martinez intervé per a informar que no estan en contra de digitalitzar, sí volen estar 
en la plataforma, però també volen que siga viable. Torna a preguntar si es pot llevar la 
logística i evitar els 50 euros de publicitat. 

El Sr. President els recorda que no podran fer rebaixes durant l'estat d'alarma, en canvi 
amb la plataforma “on line” sí que podrien dur-les a terme, la qual cosa es tradueix en un 
avantatge. 

Pregunta també si el que s'està dient per part d'ells és que del cost de la logística es faça 
càrrec el comerç. La Sra. Marisa Martínez respon que sí, que esta és la seua proposta i que 
cadascun farà el que considere oportú, o bé el càrrec de transport el paga el comerç o el 
client, com ells decidisquen, però opina que és millor traure'l del projecte. 

Pregunta també si el TPV es pot gestionar d'una altra manera. 

 El Sr. Muñoz, explica que l’ empresa està acostumada i té molta experiència, ja que 
treballa a València. I proposa que siga l'Associació la que duga a terme aquesta tasca 
d'efectuar els cobraments per compres. 

El representant de l’àrea Pérez Galdós, el Sr. Gómez, exposa que ha fet la consulta a la 
seua àrea i només participarien 3. Està d'acord amb la proposta de llevar la logística i que 
ho assumisca cada comerç. Opina que cal saber quants comerços estan interessats per a 
veure si és viable. 

La Sra. Alicia Sierra, està d'acord a llevar la logística i fer el sondeig des d'Idea als 
comerços. 

La Sra. Castells opina que la gent no es decideix per falta d'informació, creu que s'hauria de 
fer arribar totes les dades de manera detallada per alguna via. 

El Sr. Alcalde està d'acord a realitzar la consulta donant un termini i d'altra banda fer l'estudi 
llevant el tema de la logística. 

El Sr. Muñoz puntualitza que la qüestió del cobrament amb TPV l'hauria de fer l'Ajuntament 
o l'Associació, en cas de descartar-se l'empresa. 
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La Sra. Sierra consulta si no es pot fer només la TPV, sense la moto. 

El Sr. Belda fa una proposta, vol saber si  el Consell aprovaria per majoria si l'Ajuntament es 
fa càrrec de les despeses del primer any i una vegada finalitzat passar un càrrec de les 
despeses hagudes en els 8 mesos restants d'any a cada comerç, en funció de les seues 
vendes (una tant per cent sobre la venda). 

El Sr. President conclou, la proposta A és com la que hi ha ara mateix  i ha quedat clara i la 
B seria llevar la logística i que l'assumisquen els comerços.  Eixos diners es destinarien al 
pagament “per clic” 

La Sra. Alicia Sierra informa que l'Associació no pot cobrar perquè no representa a tots els 
comerços. 

El Sr. President proposa que es pot iniciar el projecte durant quatre mesos, provar i quan 
passe este temps analitzar els resultats. També sol·licita als membres del Consell que 
confirmen quina quantitat estarien disposats a pagar si no estan conforme amb els 50€. 

La Sra. Martínez comenta que són conscients que el que paga s'implica més, el que passa 
és que en estos moments no poden pagar ni 50 euros. Un altre dubte que té és que sempre 
s'ha dit que el cost per als comerços anava en funció del número dels comerços adscrits, i 
veu que el cost ara és fix. 

El Sr. Muñoz, opina que si el comerç no paga no s'implicarà a pujar els productes a la 
plataforma, i d'altra banda si hi ha més comerços més diners hi haurà per a publicitat. 

Tots els representants agraeixen els 4 mesos, però els preocupa que siga un fracàs i no 
prospere el projecte. 

El Sr. President informa que la quota per al quart mes, seria o la quota fixa o la quota 
proporcional a les vendes. 

La Sra. Luisa Castells diu que cal entendre que hi ha productes que no es poden distribuir 
amb moto, amb la qual cosa el servei està limitat. 

En este cas el Sr. Álvaro Muñoz proposa posar furgonetes per als paquets grans. 

El Sr. President, conclou dient que Idea passarà la consulta a la base de dades de comerç 
relativa a les dues propostes. 

La Sra. Palomares creu que s'hauria de licitar i demanar pressupost a altres empreses 
donat el muntant del projecte. I no acaba d'entendre perquè no pot haver-hi un altre tipus de 
logística que no siga tan complicada. Ella no acaba de veure que es prescindisca de la 
logística. 

En este moment el Sr. Muñoz respon a la consulta realitzada prèviament pel Sr. Iborra i 
confirma que té l'oficina a Alzira i paga ací els seus impostos. 
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A continuació el Sr. President passa a informar sobre les ajudes als autònoms convocades 
per l'Ajuntament, aclareix que són totalment compatibles amb les ajudes de la Generalitat 
perquè l'objecte d'éstes últimes és pal·liar les pèrdues que han patit les empreses pel 
Covid-19 i el de la convocatòria municipal té com a objecte revitalitzar el negoci.  

Opina que les ajudes de la Generalitat són a porta tancada i les municipals a porta oberta. 
Confirma que disposen d'informes positius tant d'Intervenció, com de Secretaria i de la 
Generalitat. 

Afig que com a Alcalde pot afirmar que no hi ha problema en què la gent presente la 
documentació. Si foren incompatibles cap ajuntament podria traure cap ajuda. Planteja que 
la pagaran molt ràpid, més fins i tot que les ajudes aprovades per Labora.  

La  Sra. Alicia Sierra li consulta al Sr. President quantes vegades va confirmar que seria per 
comerç, i ara no pot demanar-se perquè els gerents de societats no poden demanar-ho, en 
canvi els professionals si. S'han deixat a les SL fóra, quan directament es va preguntar al 
Sr. President i elll va dir que sí, que estaria contemplats tots els autònoms de les societats. 

El Sr. President li respon a la Sra. Sierra que presente la sol·licitud de totes maneres. 

La Sra. Castells agraeix al Sr. President l'aclariment, però diu que és la pròpia Conselleria 
qui diu, quan algú els consulta, que són ajudes incompatibles. 

El Sr. President vol saber amb qui parla, perquè ell ha parlat directament amb el Sr. 
Nomdedéu. 

La Sra. Castells sol·licita que esta informació es facilite públicament i s'aclarisca este tema, 
ja que hi ha un mal ambient i una indignació molt forta. 

La Sra. Martínez exposa que no li ha agradat el barem que s'ha establit per a les ajudes 
perquè ho han fet difícil, perquè haguera sigut mes fàcil fer una ajuda directa d'una forma 
més viable, ella, per exemple, no té el cessament d'activitat però tampoc ha guanyat el que 
ha de guanyar. 

El Sr. President aclaris que són els mateixos conceptes que els demanats per a l'ajuda de 
la Generalitat.  

La Sra. Martínez insisteix que els assessors, que els cobren pels seus serveis, no ho veuen 
clar i no pagaran per això si després no van a rebre-la. 

El Sr. President comenta que no la demanen si pensen que és incompatible, atesa la 
informació facilitada pel seu assessor, però que com a Alcalde informa que són compatibles 
i disposa d'informes del secretari, interventor i de Conselleria. 

El Sr. Belda anima a presentar-ho perquè l'alcalde en el ple pot canviar la norma. 

La Sra. Castells explica que hi ha molta gent que ha telefonat a la Clau i han respost que ho 
estan averigüant i que li preguntaran al secretari. Hi ha desinformació, i es necessita 
claredat. 
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La Sra. Giner opina que ho té clar, cal presentar les dues sol·licituds i ja es veurà. 

3º.- DESPATX EXTRAÒRDINARI 

El Sr. President comenta la proposta de l'Associació Empresarial respecte a bons de 
consum i la seua representant, la Sra. Marisa Martínez procedeix a explicar-ho. Els 
consumidors comprarien els bons en la pàgina web de l'ajuntament. 

Pensa que hauria sigut molt encertat donar les ajudes d'autònom amb la targeta d'Alzira, 
perquè s'haguera posat els diners en circulació. 

El Sr. President confirma que ha passat la proposta a l'equip econòmic i són mes partidaris 
d'una altra proposta, que es basa en descomptes d'un 3%. 

La Sra. Martinez opina que l'aportació de l'ajuntament ha de ser del 50%, perquè si el bo no 
és atractiu ningú s'animarà a comprar. 

Sol·licita també una targeta de 300 euros per a cada comerç a manera de subvenció. El Sr. 
President contesta que l'Ajuntament només pot fer el que diu la Sra. Marisa Martínez 
mitjançant convocatòria pública. 

I per a finalitzar concreta que el tema dels bons de consum es tractarà en una pròxima 
reunió. 

4º.- PRECS I PREGUNTES 

El Sr. President agraïx l'assistència i  no havent més punts que tractar, es dóna per 
acabada la sessió a les 18.00 hores, de la data del encapçalament i amb el mitjà 
indicat, signant la present la Secretària, en prova de la conformitat amb allò expressat 
en la part superior d'esta Acta. 
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CARMEN HERRERO PARDO

Fecha firma: 02/07/2020 11:17:58

JEFA DEL SERVICIO DE DESARROLLO ECONOMICO COMERCIO Y PROYECTOS
EUROPEOS

AJUNTAMENT ALZIRA

DIEGO ERNESTO GOMEZ GARCIA

Fecha firma: 02/07/2020 14:12:45

ALCALDE-PRESIDENTE

AJUNTAMENT ALZIRA


